
    
 

 

Motie Verenigingsondersteuning 
 
De raad van de gemeente Voerendaal, 
 
in vergadering bijeen op 9 November 2017, 
 
Constaterende en overwegende dat: 

 De gemeente Voerendaal veel bloeiende verenigingen kent.  

 De gemeente deze dan ook ruimhartig steunt met een goed subsidiebeleid.  

 Dat echter in de begroting onder het kopje “Toekomstbestendig verenigingsleven” 
vooral zaken staan die ingaan op een leefbare gemeenschap maar nauwelijks  in 
gaan op de toekomstbestendigheid van het verenigingsleven.  

 Er namelijk niets in staat over waar verenigingen in zijn algemeenheid het meest 
behoefte aan hebben:  

o voor verenigingen met jongeren is waarschijnlijk de grootste uitdaging het 
oplossen van het tekort aan vrijwilligers; 

o bij verenigingen met veel ouderen gaat het waarschijnlijk vooral over 
ledenaanwas.  

 Een inventarisatie om na te gaan waar verenigingen behoefte aan hebben om de 
verenigingen toekomstbestendig te maken.  

 
Roept het college op: 
In 2018 bij de verenigingen te inventariseren waar de grootste knelpunten ten aanzien 
van de toekomstbestendigheid van onze verenigingen liggen en dit terug te melden bij 
de raad teneinde in de raad te kunnen beslissen of extra inspanningen noodzakelijk zijn.  
 
En gaat over tot de orde van de dag.  
 
 
Fractie PvdA Voerendaal   
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